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ZAPISNIK 
S 47. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
47. sjednica VMO Pećine održana je 27. prosinca 2022. (utorak) s početkom u 11:30 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 

 
Zapisnik s 46. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izviješće o održanoj programskoj aktivnosti: 
–  Doček Svetog Nikole i podjela poklona 
–  Razgledavanje jaslica u Vili Ružić 

2. Informacija o održanim sastancima u OGU za komunalni sustav i KD Autotrolej 
3. Informacija sa prijema Gradonačelnika za Predsjednike Vijeća MO 
4. Informacija o radovima na području Mjesnog odbora Pećine 
5. Financijski plan za 2023. godinu – usvajanje prijedloga 
6. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Tajnik je izvijestio Vijeće kako je u sklopu priredbe održanoj u školskoj dvorani OŠ Pećine  Sveti 
Nikola podijelio 50 slatkih poklon-paketa. Predloženo je da ostatak (10 poklon-paketa) MO Pećine 
donira Dječjem vrtiću Sušak – PPO Veseljko. Za nabavku 60 poklon paketa utrošeno je 1.728,35 kn 
(229,39 EUR).  
Također je izvijestio Vijeće da je u obilasku jaslica u Villi Ružić sudjelovalo 60 građana. Za autorski 
honorar je utrošeno 1.000,00 kn (132,72 EUR). 



 
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo izvješće i prijedlog o donaciji preostalih poklon-
paketa. 
 
 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća izvijestio je o održanim sastancima u OGU za komunalni sustav i KD Autotrolej:  
- U OGU za komunalni sustav održan je sastanak sa pročelnicom Majom Malnar i direktorom 

Rijekaplus d.o.o. Željkom Smojverom a po pitanju prometnog rješenja u ulici Šetalište 13. divizije 
na kojem su izneseni stavovi VMO-a o smanjenju broja parkirnih mjesta. 

- U KD Autotrolej održan je sastanak na kojem je predstavnik Autotroleja, gdin. Mrvčić izvijestio 
predstavnike MO Pećine da se planira uvođenje još jednog polaska linije 1 u 7:30 radnim danom, 
a sukladno inicijativi Predsjednika VMO-a Pećine.  

 
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine potvrdilo je zaključak s prethodne sjednice da nije suglasno s predmetnim 
prometnim rješenjem, odnosno predloženim novim režimom odvijanja prometa i uređenja 
parkirnih mjesta u ulici Šetalište XIII. divizije te je primilo na znanje informaciju o uvođenju 
još jednog polaska linije 1 s Plumbuma u 7:30. 
 
 
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća izvijestio je Vijeće o održanom prijemu kod Gradonačelnika na kojem su 
izviješteni da će Vijećima Mjesnih odbora mandati završiti 6. veljače dok će se izbori za nova Vijeća 
održati 12. ožujka 2023. godine. 
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine je primilo obavijest na znanje. 
 
 
 
AD 4 
Tajnik je izvijestio Vijeće da su radovi na sanaciji preostalog dijela nogostupa iz smjera rotora do 
skretanja prema Boriku prolongirani za iza nove godine. 
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine je primilo obavijest na znanje. 
 
 
 
AD 5 
Predloženo je usvajanje financijskog plana u iznosu od 1.680,00 eura i to: 

1. Dan MO Pećine – 710,00 eura 
2. Prosinac na Pećinama – 750,00 eura 
3. Redovna aktivnost Vijeća MO – 200,00 eura  
4. Računalne usluge Riznice – 20,00 eura 

 
  
Zaključak:   
Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo financijski plan za 2023. godinu. 
 



 
AD 6 
Predsjednik Vijeća upoznao je Vijeće s informacijom da će na proljeće započeti radovi na 
rekonstrukciji i nadogradnji župne crkve na Pećinama te predložio da se na sljedeću sjednicu uputi 
poziv vlč. Piotru Modrzejewskom kako bi pobliže informirao Vijeće o planiranim radovima. 
 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje i podržalo prijedlog da se na sljedeću 
 sjednicu pozove župnika župe Svete obitelji. 
 
 
Sjednica je završila u 13:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

 
                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


